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 جمعیت تهران 
به 2۰ میلیون نفر می رسد

رئیس شورای شهر تهران با اشاره به وجود حاشیه نشینی در استان تهران گفت: پیش بینی می شود جمعیت تهران با شهرهای اقماری به ۲۰ میلیون برسد.به گزارش مهر، محسن هاشمی  تاکید کرد: در سطح 
استان شهر تهران به دلیل جذابیت ها و گرانی، جمعیت اش  از جمعیت طرح تفصیلی عبور نکرده  است و قرار بود هشت میلیون باشد که امروز در همین حدود است اما جمعیتی که نتوانسته در تهران سکنی گزیند به 
شهرهای اقماری رفته اند و جمعیت تهران با شهرهای اقماری نزدیک به ۱۶ میلیون شده است و پیش بینی می شود از ۲۰ میلیون عبور کند.

...از میان خبر ها
 المپیاد جهانی زیست شناسی با معرفی 

برترین ها به کار خود پایان داد
دانش آموزان  زیست شناس ایرانی ۲ مدال 

طلا، یک نقره و یک برنز کسب کردند

 

دانش پور- اختتامیه المپیاد جهانی زیست شناسی عصر روز 
شنبه با معرفی برترین های این دوره از بین حدود ۲8۰ 
شرکت کننده به کار خود پایان داد. در این مراسم که با حضور 
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور، وزیر آموزش و پرورش و 
دانش آموزان نخبه زیست شناسی 7۰ کشور جهان در سالن 
اجلاس سران کشورهای اسلامی برگزار شد، دانش آموزان 
ایرانی دو مدال طلا، یک نقره و یک برنز کسب کردند. در تیم 
ایران پارمیدا سادات پزشکی و نیکان امیرخانی موفق به کسب 
مدال طلا و  سارا محمدی  و مهدی مسرور موفق به کسب 
مدال برنز شدند. همچنین مدال نفر اول این دوره از المپیاد 
جهانی زیست شناسی به neguyen phuong thao از ویتنام 
اختصاص یافت. نتایج تیمی این مسابقات تا چند روز آینده 

اعلام می شود.

بطحایی: باشگاه مدال آوران المپیادهای جهانی کشور 	 
ایجاد می  شود

ــن مــراســم در جمع  وزیــر آمـــوزش و پـــرورش در حاشیه ای
خبرنگاران با اشاره به درخشیدن دانش آموزان ایرانی در 
این المپیاد و کسب چهار مدال اظهار کرد: قرار است تمام 
مــدال آوران دوره های گذشته جمع شوند و از نظرات آن ها 
استفاده کنیم. امیدواریم به زودی این باشگاه راه اندازی شود. 
سیدمحمد بطحایی در پاسخ به سوالی درباره انتشار عکس 
دختران خارجی بدون حجاب در جریان برگزاری المپیاد که 
در فضای مجازی منتشرشد، توضیح داد: با تذکراتی که داده 
می شد، حجاب در حد مطلوب رعایت شد البته در هنگام 
مسابقه غفلتا حجاب یکی دو نفر برای دقایقی کنار رفته بود که 
سوژه شد. وی افزود: در هنگام مصاحبه، چند نفر از داوطلبان 
پسر کلاه  خود را به نشانه احترام برداشته بودند و برخی از 
دانش آموزان  دختر هم فکر می کردند که باید روسری خود 
را به نشانه احترام بردارند که این اتفاق برای دقایقی بیشتر 
نبود. بطحایی تصریح کرد: گاهی بی انصافی صورت می گیرد 
و دستاوردها کنار گذاشته می شود و یک غفلت سوژه می شود. 
این بداخلاقی است که برخی گرفتارش شده اند و جای گلایه 
دارد. وی تاکید کرد: قراردادهای حفظ حجاب در  جریان 

المپیاد توسط تمام  7۱ کشور به خوبی رعایت شد . 

خسارت ناشی از قطع برق در صورت اثبات 
پرداخت می شود

گروه اجتماعی- خاموشی های اخیر و قطع برق در بخش 
خانگی، باعث شده است برخی شهروندان درباره بروز مشکلات 
فنی یا خرابی وسایل الکترونیکی خانگی خود نگرانی داشته 
باشند به ویژه آن که مردم نمی دانند آیا امکان دریافت خسارت 
ناشی از قطع برق وجود دارد یا خیر؟ در پاسخ به این سوال، 
سخنگوی صنعت برق اعلام کرد: طبق مصوبه مجلس مشترکان 
شهری و روستایی سالانه مبلغی را با عنوان بیمه در قبوض برق 
خود پرداخت می کنند که برای همین موضوع در نظر گرفته شده 
است. حقی فام با بیان این که از مشترکان شهری ۱۲۰۰ تومان 
و از مشترکان روستایی ۶۰۰ تومان در طول سال برای خسارات 
ناشی از قطع برق در قبوض دریافت می شود، افزود: یک شرکت 
بیمه  گذار برای این موضوع انتخاب شده و در صورتی که به این 
دلیل خساراتی متوجه مشترکان شود، می توانند به شرکت 
توزیع برق مراجعه کنند. پرونده این موضوع توسط کارشناسان 
بررسی شده و میزان خسارت به طور کامل مشخص خواهد 
شد و در حد مقررات مبلغی از سوی صنعت برق به این دسته از 
مشترکان پرداخت می شود.وی  نیز گفت: اگر درجریان قطع 
برق و افت ولتاژ ، وسایل برقی مشترکان دچار مشکل شود، 
می توانند برای بررسی و دریافت خسارت به مناطق توزیع برق 

در محل زندگی  خود مراجعه کنند.

...اخبار 
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

 پیگیری روزانه وضعیت دریاچه ارومیه از
 مهم ترین خواسته های رئیس جمهوری است

رئیـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت هـدف سـفر بـه 
ارومیه را ارائه گـزارش عملکرد دسـتگاه اجرایی در اجرای 
پروژه هـای احیای دریاچـه ارومیه به رئیس جمهـوری بیان 
کرد و افـزود: پیگیـری روزانه وضعیـت دریاچـه ارومیه یکی 

از مهم تریـن خواسـته های دکتـر روحانـی اسـت.
بـه گـزارش ایسـنا، عیسـی کلانتـری کـه بـه منظور بررسـی 
وضعیـت عملکـرد مهـم تریـن پروژه هـای احیـای دریاچـه 
ارومیـه بـه آذربایجـان غربـی سـفر کـرده اسـت بـا همراهـی 
نماینده تام الاختیار وزیر جهاد کشـاورزی درسـتاد احیای 
دریاچـه ارومیه و معـاون سـازمان حفاظت محیط زیسـت از 
رونـد اجـرای برخـی از پـروژه هـای احیـای دریاچـه ارومیـه 

بازدیـد کـرد.
وی در این سـفر از طـرح انتقـال آب بـه دریاچه ارومیـه که با 
سـرمایه گذاری دوهـزار و ۱۰۰میلیـارد تومانـی دولـت در 
دسـت اجراسـت بازدیـد کـرد و ضمـن بازدیـد از جبهه های 
مختلـف ایـن طـرح عظیـم بـر اجـرای اصولـی طـرح طبـق 

برنامـه زمـان بنـدی شـده تاکیـد کرد.
کلانتری با بیان این کـه این طرح باید در پایان سـال ۹8 به 
بهره بـرداری برسـد،افزود: تاکنون بـرای اجـرای این طرح 
یـک هـزار و ۱۰۰ میلیارد تومـان هزینه شـده اسـت. پس از 
گذشـت چهـار سـال از آغـاز اجـرای ایـن طـرح ، ایـن پـروژه 

از پیشـرفت فیزیکـی ۶۲ درصدی برخوردار شـده اسـت.
رئیـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت گفت: ایـن طرح 
کـه بـا هـدف انتقـال ۶۴۰ میلیـون متـر مکعـب در جنـوب 
غربـی دریاچـه ارومیـه در حـال اجراسـت،از مهـم تریـن 
برنامه هـای  دولت برای احیـای دریاچه ارومیه محسـوب 

مـی شـود.
کلانتـری بـا اشـاره بـه این کـه طی هفتـه گذشـته بـرای این 
طـرح ۴۰۰ میلیـارد تومـان اعتبـار در سـال جـاری مصوب 
شـد،افزود: پیش بینـی می شـود برای سـال آینده بـه ۶۰۰ 

میلیـارد تومـان اعتبار بـرای اجـرای این طـرح نیاز باشـد.
معـاون رئیـس جمهـور بـا بیـان ایـن کـه تـا قبـل از فعالیـت 
سـتاد احیای دریاچه ارومیه سـالیانه ۴۰ سـانتی متر عقب 
رفت دریاچه را شـاهد بودیـم، اظهار کرد: اگـر کارکردهای 
ستاد و دسـتگاه ها نبود اکنون دریاچه ارومیه کاملا خشک 

شـده بود.

از برنامه 1۰ ساله عقب هستیم	 
وی بـا تاکیـد برایـن کـه از برنامـه ۱۰ سـاله تدویـن شـده 
احیـای دریاچـه ارومیـه ، دو سـال عقـب هسـتیم، تصریـح 
کرد: تمام دسـتگاه ها و مردم باید کمک کننـد تا حداکثر تا 
آخر ۹8پروژه تامین حقابه زیسـت محیطـی دریاچه ارومیه 

توسـط مدیریـت آب هـای سـطحی بـه پایان برسـد.
کلانتری با اشـاره بـه اهمیت احیـای دریاچـه ارومیه گفت: 
اگر چـه مشـکلاتی از لحـاظ مالی بـرای دولـت ایجاد شـده 
ولـی بیـش از ۶۰ درصـد از مصوبـات بـه پروژه هـای احیـا 

تخصیـص داده شـده اسـت.
وی بـه دیگـر طرح هـای در دسـت اجـرای سـتاد احیـای 
دریاچـه ارومیـه اشـاره کـرد و گفـت: انتقـال ۳۰۰ میلیـون 
متـر مکعـب پسـاب تصفیـه شـده از تصفیـه خانـه هـای ۱۹ 
شهرسـتان حوضه آبریز دریاچه ارومیـه، برنامه کاهش ۴۰ 
درصدی در مصرف آب کشاورزی و ارتقای بهره وری تولید 
از ۶۰ درصـد آب باقـی مانـده از دیگـر برنامه هـای دولـت 

بـرای احیـای دریاچـه ارومیـه اسـت.

...واکنش 
محسن هاشمی: با تهیه لباس شیک برای معتادان 

متجاهر ظاهر تهران را حفظ کنیم

رئیس شورای شهر تهران در جلسه شورای اجتماعی کشور با اشاره به 
وجود معتادان متجاهر در تهران، اظهارکرد: تعداد این ها مقداری نیست 
که نتوانیم مسئله را حل کنیم ؛ در حدود شش هزار معتاد متجاهر که حتی 
می توانیم لباس شیک برایشان تهیه و لباس برند بر تن آن ها کنیم، آن ها 
را تر و تمیز کنیم وحتی ریش شان را بتراشیم. وی افزود: معتادان متجاهر 
می توانند در شهر بچرخند اما تمیز باشند. می توانیم ظاهر تهران را حفظ 
کنیم . می توانیم یک سرویس ویژه به معتادان بدهیم. رئیس شورای شهر 
تهران ادامه داد: مسئله معتادان متجاهر رها شده است و شهرداری هم 
ابزار قانونی لازم را ندارد. این معتادان را از جایی در بزرگراه آیت ا... 
هاشمی کوچ می دهند، می روند خیابان یک آیت ا... دیگر و حالا در 

هرندی پخش شده اند.

...محیط زیست 
مدیرعامل سازمان بهشت زهرا :هر تهرانی یک قبر 

رایگان دارد

مدیرعامل سازمان بهشت زهرا در پاسخ به پیشنهادهایی که اعضای شورا 
باهدف کاهش اختیارات مدیرعامل برای تصمیم گیری در خصوص اعطای 
تخفیف  یا تقسیط به خانواده های متوفیان ارائه کردند، اظهار کرد: ما به هر 
شهروند تهرانی که از دنیا می رود یک قبر رایگان می دهیم و از او نمی پرسیم 
که آیا پولدار محسوب می شود یا خیر. به گزارش ایلنا، سعید خال در جریان 
هفتادوهفتمین جلسه شورای شهر که لایحه دستورالعمل نحوه اعمال 
تخفیف و تقسیط هزینه های بهشت زهرا)س( بررسی شد، افزود:  به غیر از 
قبر رایگان تنها هزینه ای که گرفته می شود به خدمات بهشت زهرا اختصاص 
دارد که فقط ۳۰۰ تا ۴۰۰ هزار تومان است. در این زمینه، اگر کسی که 
خانواده اش را از دست داده است، پیش ما بیاید و بگوید که ندارم این پول را 

بدهم ما مبلغی دریافت نخواهیم کرد.

...دارو 
 پلیس: سرقت از منازل با دستگاه فلزیاب 

صحت ندارد

معاون مبارزه با سرقت پلیس آگاهی گفت: سرقت اشیای قیمتی جاسازی 
شده در منازل با استفاده از دستگاه فلزیاب صحت ندارد و تاکنون هیچ 
گزارشی از سرقت با این وسیله نداشته ایم. سرهنگ موذن  با بیان این که 
تاکنون حتی یک فقره سرقت با چنین دستگاهی ثبت گزارش نشده است، 
به ایرنا اظهار کرد: با توجه به این که کمترین ابعاد چنین دستگاهی حداقل 
می تواند به اندازه یک کیف سامسونت باشد پس عقلانی به نظر نمی رسد، 
سارقی که سرعت عمل و فرار از محل سرقت برای او اولویت دارد، خود را 
گرفتار چنین دستگاه دست و پا گیری کند.وی ادامه داد: موضوعی که همه 
سارقان به دنبال آن هستند، سرعت عمل بالا و ترک محل سریع در هنگام 
سرقت است. بنابراین استفاده از چنین دستگاه های سنگینی جز اتلاف 

وقت و کاهش سرعت سرقت چیزی را به دنبال ندارد.

وزیــر رفــاه گفت: فشارهای موجود باعث شده است که 
 ما 8۹۰ هــزار خانوار را کــه دو میلیون و ۹۰۰ هــزار نفر 
می شوند ، به مجموعه پوششی و حمایتی خود اضافه کنیم. 
برای شناسایی این افراد پایگاه رفاهی اطلاعات ایرانیان را 
کامل کرد ه ایم. البته با این پایگاه دو هزار و 5۰۰ میلیارد 
تومان نیز صرفه جویی و بیش از ۶۰ پایگاه اطلاعاتی به 
آن متصل شده است. بنابر گزارش فارس، علی ربیعی در 
یک برنامه تلویزیونی  اضافه کرد: فشارها بر فقر غذایی اثر 
می گذارد و  ممکن است باعث افزایش دو واحدی جامعه 
فقرا شود چرا که در مطالعات قبلی نرخ فقر تغییر کرده است 
و ما باید برای امنیت غذا و دادن سبد معیشتی به دهک های 

پایین اقدام کنیم.
وی با بیان این که بی عدالتی منطقه ای و بازتولید فقر بدون 
برنامه ایجاد می شود،  افزود: تحقیقی کرده ایم که نشان 
می دهد مانند برنامه هایی مثل هدفمندی یارانه ها، فقر را 
کوتاه مدت برطرف کرده ایم اما در میان مدت تشدید شده 
است چون با برنامه پیش نرفته ایم به همین دلیل با کمک 
نخبگان، کمیته امــداد، بهزیستی، بسیج مستضعفان و 
اوقاف که پای کار خواهند آمد با برنامه ریزی پیش می رویم.

وی تصریح کرد: برخی از برنامه های ما در این زمینه محقق 
شد اما به  فشار ها برخوردیم که آثار خود را بر میزان فقر می 
گذارد به همین دلیل باید تــاب آوری اجتماعی را داشته 
باشیم. در تحریم دور اول، مطالعات نشان داد که نرخ فقر در 
روستاها ۱۰ واحد درصد و در شهری ۳ واحد درصد تغییر و 

افزایش داشته است.
وی گفت:  سبد غذا را برای افرادی تامین می کنیم که بر 
اثر این  فشارها دچار فقر غذایی می شوند و برنامه ای داریم 
که این دهک ها غذای خود را به قیمت روز هزینه کنند و 

خوراک آن ها به این صورت دستخوش تحریم نشود.
وی گفت: این برنامه را برای پنج دهک مردم به طور مستقیم 
خواهیم داشت و تبعات تحریم را برای دو دهکی که دچار 
فقر  غذایی شدید هستند، ادامه می دهیم و به این صورت 
سبد معیشت و کالاهای اساسی روزمره مردم را به قیمت 
روز بدون آن که تحریم ها و تغییرات ارز بر آن اثری بگذارد به 

دست شان می رسانیم.

ــورت  ــه ص وی افــــزود: مــی خــواســتــیــم ایـــن بــرنــامــه را ب
گسترده تری اجرا کنیم اما ۱۲ هزار میلیارد تومان بار مالی 
داشت و این کشش وجود ندارد پس با حفظ قیمت ها و 

تخصیص ۲۳۰۰ میلیارد  تومان از دهک های در معرض 
فقر غذایی حمایت خواهیم کرد.

وی بــا اشـــاره بــه یکی دیگر از برنامه های این 
وزارتخانه گفت: برای یک دهک و شاید کمی 
بیشتر برنامه ای بــرای تضمین حداقل درآمد 
داریم، افرادی که به هیچ عنوان توانایی کسب 
درآمد ندارند با احتساب یارانه شان 7۰ درصد 

حداقل دستمزد سالانه را خواهند گرفت.

جلوگیری از افزایش قیمت حمل و نقل 	 
وزیــر رفــاه از افزایش کم کاری، شناسایی 

ــش دهـــک هـــای پــایــیــن توسط  ــوش و پ

سازمان های مردم نهاد و خیریه های بــزرگ در سطح 
ملی خبر داد و گفت: یکی دیگر از برنامه هایی که دنبال 
قیمت  افــزایــش  از  جلوگیری  می کنیم،  
حمل و نقل بین شهری از روستاها 
به شهرهاست. می خواهیم کاری 
کنیم که افزایش قیمت حمل و نقل 

گریبان گیر فقرا نشود.
ــاره به  ــ ــا اش ربــیــعــی همچنین ب
برنامه های دیگر این وزارتخانه 
کمک  ــا  ب مسکن  گفت: تأمین 
ــن مــهــر به  ــک ــس واگــــــــذاری م
مددجویان محروم،  
ــن  ــ ــی ــ ــأم ــ ت

مسکن بازنشستگان و حمایت های درمــانــی از افــراد 
نیازمند از دیگر برنامه های در دست اجراست، همچنین 
پنجره واحد خدمات نیز برای جلوگیری از همپوشانی ها 

ایجاد شده است.

نمی توانیم بگوییم قدرت خریدافزایش داشته است	 
ربیعی گفت:  نمی توانیم بگوییم قدرت خرید مردم را بالا 
برده ایم اما سعی شده از نظر بیمه ای و تأمین اجتماعی 
افزایش بیش از تورم را حفظ کنیم. می دانیم بازنشستگان 
و کارگران مشکل دارند و آن را کتمان نمی کنیم اما بی توجه 

نیستیم و برنامه ها هم به یک باره جواب نمی دهند.

کل دارایی  تأمین اجتماعی حقوق 5 ماه می شود	 
وزیر رفاه گفت: اکنون دارایی های تأمین اجتماعی کفاف 
حقوق های سال های بعد را نمی دهد چرا که اگر تمام 
دارایــی آن را بفروشیم حقوق پنج ماه مستمری بگیران 
می شود در حالی که باید جواب گوی پنج سال باشد. وی 
درخصوص علت آن گفت: منابع و مصارف تأمین اجتماعی 
به هم خـــورده، امید به زندگی افــزایــش یافته، حقوق 
بازنشستگان بیشتر شده، پرداخت حقوق بازنشستگی 
مبنای دو سال آخر شده و از طرفی مشکلات برخی از 
قشرها با حمایت های تأمین اجتماعی برطرف شده است. 
ربیعی توضیح داد: در یک مقطعی تصمیم می گیرند 
تا حق بیمه برخی از گروه ها را تأمین اجتماعی بدهد و 
این سخت است چون دولت نتوانسته بدهد باید تأمین 
اجتماعی بدهد و این یعنی از سفره کارگری پرداخت 
می شود. وزیر رفاه با بیان این که سرمایه گذاری کمی 
شده  انجام  اجتماعی  تأمین  تابعه  شرکت های  در 
است، افــزود: ۴۰ واحد به سهام عدالت، ۴۰ واحد 
به صندوق ها و ۲۰ واحد ظرف هشت سال گذشته 
فروخته شده است. رد دیون شده و شرکت هایی 
به تأمین واگذار شده است که سودی نداشته اند.
ــد که پولی نداشته به  مثلًا شرکت رجا را داده ان
 همین دلیل صندوق ها به جای سرمایه گذاری 

بنگاه داری کرده اند.

نزدیک شدن 890 هزار خانوار به خط فقر
وزیر رفاه مطرح کرد

هشدار درباره مهاجرت عظیم از شهرهای دچار خشکسالی  

وزیر کشور در خصوص مهاجرت عظیم از استان های دچار 
خشکسالی به استان های مرکزی و شمالی کشور هشدار 
داد. به گزارش مهر، رحمانی فضلی دیروز در جلسه شورای 
اجتماعی   افزود: درباره مسائل تهران   اگر برنامه ریزی 
صحیح نشود، نمی دانیم در مواقع خاص تهران را چطور 

اداره کنیم؛ مواردی چون زلزله سیل و مسائل امنیتی.

وی افزود: در نگاه بلندمدت شرایط امروز تهران ناشی از 
توسعه نامتوازن در هفت دهه گذشته است. سرعت آسیب ها 
بیش از اقدامات مثبتی است که انجام شده. مهاجرت از 
شهرهای دچار خشکسالی به استان های مرکزی و شمالی 
در حال افزایش است و دچار یک جابه جایی و مهاجرت 

جمعیتی بزرگ خواهیم شد.

  نمی توانیم بگوییم 
قدرت خرید مردم را بالا 

برده ایم اما سعی شده 
از نظر بیمه ای و تأمین 

اجتماعی افزایش بیش 
از تورم را حفظ کنیم. 

می دانیم بازنشستگان 
و کارگران مشکل 

دارند و آن را کتمان 
نمی کنیم اما بی توجه 

نیستیم و برنامه ها 
هم به یک باره جواب 

نمی دهند


